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Zadeva: Svetniška pobuda – ureditev košarkarskega igrišča                                                                                                                                    

 

V skladu z 98. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem g. županu sledeče svetniško pobudo: 

Pobuda za ureditev košarkarskega igrišča med bloki na Moškričevi 26 – 32 

 

V Mestni občini Ljubljana si z različnimi investicijami prizadevate urediti, obnoviti in dograditi 

večje objekte, ki so namenjeni za šport in rekreacijo, ne samo za treniranje različnih športov, 

ampak tudi za Ljubljančane in Ljubljančanke, ki si želijo ohraniti zdrav življenjski slog in si v 

svoj vsakdanjik vključiti gibalno aktivnost. Mnogi uporabljajo za preživljanje prostega časa sebi 

najbližjo športno površino. Mladim, ki kipijo od energije, pa je seveda nujno potrebno priskrbeti 

varne športne površine v okolici doma. Ker pa si naselja ne moremo predstavljati brez urejenih 

športnih površin, dajem pobudo za ureditev košarkarskega igrišča med bloki na Moškričevi 26 – 

32, ki je potrebno temeljite prenove za varno rekreacijo. Prostor za igranje košarke mora biti 

varen in urejen po standardih. Igrišče je dotrajano, ni vzdrževano, predvsem pa zelo nevarno. 

Ogrodje - konstrukcija koša je preblizu igralnega polja, dotrajana asfaltna površina polna lukenj 

in je nevarna tako za igranje košarke kot za vse ostale otroške igre na igrišču. Robniki, ki so 

položeni in dvignjeni nad nivo asfaltne površine, so nevarni in neprimerni. Za razmejitev igrišča 

in travnate površine bi bili primerni samo potopljeni robniki (višina enaka višini 

igrišča). Prilagam fotografije obstoječega stanja. 

Zato dajem pobudo, da se v najkrajšem možnem času uredi košarkarsko igrišče z okolico. Vsi si 

namreč želimo varne, prijetne in sproščujoče rekreacije. Če pa želimo, da se bo mladina športno 

aktivirala, pa jim moramo ponuditi  moderne igralne površine po najvišjih kakovostnih 

standardih. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

   

 

 

           

 

 

 

Prosim za odgovor, hvala in lepo pozdravljeni. 

                                                                                                                

 

                                                                                                                Maruša BABNIK l.r. 

                                                                                                                  Mestna svetnica 


